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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DEL CONSEL L 
COMARCAL DE L’ALT PENEDÈS DEL DIA 25 DE NOVEMBRE DE  2017 

 
A Vilafranca del Penedès, a les 12.00 hores del dia 25 de novembre de 2017, 
es reuneix a la sala de sessions de la seva seu el Ple del Consell Comarcal de 
l’Alt Penedès, amb la finalitat de celebrar sessió extraordinària amb els 
assistents ressenyats tot seguit: 
 
ASSISTENTS:   
Lluís Valls Comas, vicepresident primer PSC-CP  
Xavier Lluch Llopart, vicepresident segon PDeCAT  
Ramon Carbó Vert, vicepresident tercer PDeCAT  
Bosch Morgades, Jordi, vicepresident quart PDeCAT  
Servand Casas Mateo, vicepresident cinquè PSC-CP  
Cols Canals, Joan PDeCAT  
Gusi Amigó, Raimon PDeCAT  
Martí Ràfols, José Maria PDeCAT  
Moreno Pascual, Sixto PDeCAT  
Ros Peirón, Llorenç PDeCAT  
Soler Mateu, Pere PDeCAT  
Villanueva Pin, M. Carmen PDeCAT  
Vallès Domingo, Sergi PDeCAT  
Casado Ruiz, Raül PSC-CP  
Edo Vargas, Francesc Xavier PSC-CP  
Martínez Alonso, Alfred PSC-CP  
Martínez Bravo, Maria Filomena PSC-CP  
Mérida López, Susanna PSC-CP  
Romero Gamarra, Francisco PSC-CP  
Llop Fernàndez, Lluïsa Maria ERC  
Mascaró Bujaldón, Josefina ERC  
Pagès Pont, Pol ERC  
Sàbat Lluverol, Pere ERC  
Baqués Capellades, Anna CUP-PA  
Salguero Vidal, Jordi CUP-PA  
Santís Martí, Laia CUP-PA  
Díez de los Ríos Sánchez, Diego ENTESA  
Peñafiel Hervás, Antonio ENTESA  
Caldentey Querol, Lluís Fernando PP  

 
Gerent: Francesc Rosell Bascompte 
Interventor: Antoni Peiret de Antoni 
Actua com a Secretari: Xavier Rodado Honorato 
 
EXCUSA ASSISTÈNCIA: 
Jover Fontaine, Alexandre ERC  
Ramírez Búrdalo, Lucas PSC-CP  
Ribas Ferrer, Josep Maria ERC  
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El president obre la sessió d’acord amb la següent: 
 
ORDRE DEL DIA 
 

1- Acceptar la renúncia al càrrec de President del Consell Comarcal de l’Alt 
Penedès del senyor Francesc Ramon Olivella Pastallé. 

 
2- Prendre coneixement de la renúncia al càrrec de conseller comarcal del 

senyor Francesc Ramon Olivella Pastallé. 
 

3- Elecció del nou president del Consell Comarcal de l’Alt Penedès. 
 
 
El president accidental, Lluís Valls Comas, obre la sessió donant la benvinguda 
i donant pas al Ple extraordinari del dia 25 de novembre, on s’ha d’escollir a la 
persona que presidirà aquesta institució comarcal. 
Avui ens disposem a celebrar l’elecció del nou president, una proposta que 
caldrà dur a terme, un cop assabentats en el darrer Ple de la renúncia 
presentada pel Sr. Francesc Olivella, aquí present. La seva renúncia a 
continuar exercint els seus càrrecs de president del consell comarcal i de 
conseller comarcal. Tal com marca la legislació, cal proveir, els càrrecs vacants 
en la forma que legalment s’estableix. 
 
El Ple d’avui compta amb tres punts que han estat explicitats ja en la Junta de 
Portaveus. 
 
Excusar l’absència dels consellers Josep Mª Ribas, Àlex Jover d’ERC i Lucas 
Ramírez del PSC. 
 
Abans que el senyor secretari doni lectura de la proposta d’acord que caldrà 
sotmetre a votació, voldria fer explícit, tot i que ja s’ha parlat en la Junta de 
Portaveus i reincidir en el que ja es va manifestar en el darrer Ple per part dels 
grups comarcals, voldria manifestar el més sincer reconeixement al senyor 
Francesc Olivella per a la seva tasca i dedicació en la institució comarcal al 
llarg de divuit anys i mig, una etapa com a conseller però també una llarga 
etapa com a president d’aquesta institució. 
 
Un reconeixement que crec que cal fer implícit en el Ple del dia d’avui, i no tant 
sols pels molts objectius que s’han assolit des de les diferents àrees que ell ha 
tingut la responsabilitat d’encapçalar i evidentment els objectius assolits en la 
seva etapa com a president, sinó que un agraïment per la seva predisposició, 
el diàleg i els acords, malgrat que en ocasions, les coses no són possibles i 
sobretot pels suports que ell ha donat als municipis, la col·laboració que ha 
facilitat i en definitiva no deixa de ser l’eix essencial de la política municipal  
d’intentar donar resposta, intentar col·laborar i ajudar als nostres veïns i veïnes 
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i si des dels ajuntaments a vegades aquesta tasca es fa feixuga, el fet de 
pensar que hi ha una institució, en aquest cas, presidida pel Francesc com a 
president i saber que la tens al costat doncs facilita molt les coses. Gràcies per 
la feina feta i també dir, com van dir els companys en el darrer Ple, els millors 
desitjos en la teva vida professional, personal i també familiar. 
 
 
Així doncs, sense més, començaria el Ple d’acord amb l’ordre del dia següent: 
 
1- Acceptar la renúncia al càrrec de President del Con sell Comarcal de 
l’Alt Penedès del senyor Francesc Ramon Olivella Pa stallé. 
 
El Sr. Francesc Olivella Pastallé, President del Consell Comarcal de l’Alt 
Penedès, i per motius de caràcter personal, presentà el proppassat dia 9 de 
novembre davant el Ple de la corporació la renúncia al seu càrrec; el ple, en 
aquella sessió, en prengué coneixement. 
 
Atès l’establert a l’article 22.2 del Decret Legislatiu 4/2003, de 4 de novembre, 
pel qual s’aprova el text refós de la Llei de l’Organització Comarcal de 
Catalunya. 
 
Atès el preceptuat a l’article 3 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim 
Jurídic del Sector Públic; considerant que és especialment rellevant el canvi 
que s’ha de produir en l’exercici de l’autoritat màxima de representació i 
executiva de la nostra entitat i cercant en els tràmits procedimentals a efectuar 
la major eficàcia en el compliment de l’objectiu cercat i la major i més completa 
eficiència en l’assignació i utilització dels recursos públics, així com l’economia 
de mitjans, es proposa al Ple del Consell l’adopció del següent acord:  
 
Primer.- Acceptar la renúncia del President de la corporació a continuar 
exercint el seu càrrec de representació institucional. 
  
Segon.- Notificar el present acord a tots els serveis comarcals que s’hi vegin 
concernits, perquè en prenguin coneixement i als efectes legalment previstos. 
 
INTERVENCIONS: 
Raimon Gusi, Partit Demòcrata (PDeCAT): 
Només dir que acceptem ja que és el que ell desitja i votarem que sí. 
Reafirmem la intervenció d’agraïment que es va fer de comiat en l’anterior Ple i 
aprofitem l’avinentesa per fer-li una salutació entranyable per part del nostre 
grup. 
 
VOTACIÓ:  L’acord és aprovat per unanimitat dels consellers dels grups polítics 
comarcals del PDeCAT, del PSC-CP, d’ERC, de la CUP-PA, d’ENTESA i del 
PP. 
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2- Prendre coneixement de la renúncia al càrrec de con seller comarcal 
del senyor Francesc Ramon Olivella Pastallé.  

 
Atès que el senyor Francesc Ramon Olivella Pastallé renúncia al càrrec de 
conseller comarcal del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, mitjançant escrit 
presentat el dia 15 de novembre de 2017 en el Registre General de 
documentació del Consell Comarcal de l’Alt Penedès.  
 
Vist el que disposa l’article 9.4 del Reglament d’Organització i Funcionament 
de les entitats locals i, la Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta 
Electoral Central, sobre substitució de càrrecs representatius locals, la 
renúncia ha de fer-se efectiva per escrit davant el Ple de la Corporació a qui 
correspondrà prendre’n raó. 
 
És pels motius expressats que el Ple del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, 
 
Primer.- Pren coneixement de la renúncia presentada pel senyor Francesc 
Ramon Olivella Pastallé  com a conseller d’aquest Consell Comarcal, 
nomenat per acord de Ple de data 17 de juliol de 2015. 
  
Segon.- Acorda trametre a la Junta Electoral Central certificat del present 
acord, amb la finalitat que procedeixi a la substitució corresponent, d'acord 
amb el que disposa l'article 182 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del 
Règim Electoral General. 
 
Tercer.- Comunicar aquest acord a l’interessat. 
 

 

El president accidental, Lluís Valls, afegeix que es pren doncs, coneixement de 
la renúncia del seu càrrec com a conseller comarcal. 
  
Es passa al tercer i darrer punt de l’ordre del dia: 
 
3- Elecció del nou president del Consell Comarcal d e l’Alt Penedès. 
 
El president accidental, Lluís Valls Comas, explica el procediment d’elecció 
segons l’article 22 del Decret legislatiu 4/2003, de 4 de novembre, el qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’organització comarcal de Catalunya, preveu 
que per ser elegit president o presidenta, el candidat o candidata ha d’obtenir la 
majoria absoluta en primera votació. En el cas d’aquest consell comarcal serien 
17 vots o majoria simple (més vots a favor) en segona votació, si fos el cas. 
La formulació de la votació es farà a través de la papereta que els consellers i 
conselleres tenen a la seva taula i dipositaran en l’urna que hi ha aquí al costat. 
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El primer Vicepresident de la corporació, i actual President accidental, Lluís 
Valls Comas, presideix la sessió i pregunta als diferents grups comarcals qui 
d’ells presenta candidatura oficial per a la Presidència del Consell Comarcal de 
l’Alt Penedès: 
 

- Lluís Fernando Caldentey Querol del Partit Popular: no presenta 
candidatura. 

- Antoni Peñafiel Hervás d’Entesa – ICV - EUiA- EPM- VeC- (ENTESA): 
presenta la candidatura del senyor Antoni Peñafiel Hervás. 

- Anna Baqués Capellades de la Candidatura d’Unitat Popular – Poble Actiu 
(CUP-PA): presenta candidatura de la senyora Anna Baqués Capellades. 

- Pol Pagès Pont d’ERC: no presenta candidatura. 
- Francesco Romero Gamarra del Partit dels Socialistes de Catalunya – 

Coalició de Progrés (PSC-CP): no presenta candidatura. 
- Raimon Gusi Amigó del Partit Demòcrata (PDeCAT): presenta la 

candidatura del senyor Xavier Lluch i Llopart conseller de PDeCAT i alcalde 
de Font-rubí. 

 
 
El President accidental, Lluís Valls i Comas, manifesta que queden proclamats 
com a candidats de la presidència del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, les 
següents persones: 
 

- Sr. Antoni Peñafiel Hervas del grup comarcal d’Entesa. 
- Sra. Anna Baqués Capellades del grup comarcal Candidatura d’Unitat 

Popular – Poble Actiu (CUP-PA). 
- Sr. Xavier Lluch Llopart del grup comarcal del PDeCAT 

 
 
Igualment, el president accidental comenta que caldria que escrivissin en la 
papereta el sentit del seu vot en base dels tres candidats, si així ho consideren 
oportú, i el senyor secretari anirà cridant un a un, perquè s’apropin a l’urna i 
puguin dipositar el seu vot. 
 
El senyor secretari afegeix que la lectura es farà per ordre alfabètic. Es crida a 
tots els consellers/es, un a un, i van dipositant el seu vot dins l’urna. 
 
President accidental, Lluís Valls i Comas:  
Un cop els consellers i consellers ja han dipositat el seu vot és el moment de 
dur a terme l’escrutini extraient els vots i explicitant en veu alta quin ha estat el 
sentit de cadascun dels vots. 
 
Un cop finalitzat el recompte, l’escrutini ha estat de 4 vots en blanc, 2 vots pel 
candidat senyor Antoni Peñafiel, de 3 vots per la candidata senyora Anna 
Baqués i de 20 vots pel candidat Xavier Lluch Llopart.  
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Així doncs, a la vista del resultat d’aquesta votació, el president accidental, 
Lluís Valls i Comas proclama com a nou president del Consell Comarcal de l’Alt 
Penedès, l’Il·lm. Sr. Xavier Lluch i Llopart. 
 
President accidental, Lluís Valls i Comas:  
Abans que el senyor Lluch, prengui possessió com a nou president del Consell 
Comarcal, felicitar-lo personalment pel resultat, desitjar-li molts èxits en la seva 
nova responsabilitat i cal que el Sr. Xavier Lluch Llopart, accepti el càrrec i 
posteriorment formuli el jurament i promesa que li llegirà el senyor secretari.  
 
En tot cas, com a president, en aquests moments, em correspon preguntar-li: 
“Xavier Lluch Llopart, accepta vostè el càrrec de President del Consell 
Comarcal de l’Alt Penedès? 
El senyor Lluch respon: Sí accepto” 
 
El senyor secretari llegeix la fórmula de jurament o promesa següent: 
“Jureu o prometeu, per la vostra consciència i el vostre honor, complir fidelment 
les obligacions del càrrec de president del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, 
amb lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia 
de Catalunya”. 
 
El senyor Lluch respon: “Per imperatiu legal, sí prometo. Vull deixar constància 
que bona part de la societat actual no hem votat la constitució i que el rei no ha 
estat escollit democràticament”. 
 
President accidental, Lluís Valls i Comas:  
Per tant, un cop feta la promesa del seu càrrec pot apropar-se per prendre 
possessió del càrrec com a nou president del Consell Comarcal de l’Alt 
Penedès. 
Ara, el que correspondria, tal com indica el protocol és que jo, com a president 
d’aquesta sessió plenària li fes entrega al Sr. Xavier Lluch Llopart del bastó de 
comandament, que és el símbol que honora aquesta responsabilitat, però crec 
que els protocols són els que són però a vegades s’han de tenir altres 
consideracions i el més raonable, ètic i amistós per demostrar que hi ha moltes 
coses per damunt de la política, és que demanaria que s’apropés el Sr. 
Francesc Olivella Pastallé perquè li faci entrega al senyor Lluch, del bastó de 
comandament. 
 
(Es produeixen aplaudiments a la sala i el senyor Olivella fa entrega al senyor 
Lluch del bastó de comandament. El senyor Valls marxa de la taula de la 
presidència i ocupa el seu lloc com a conseller comarcal. El senyor Lluch passa 
a presidir la sessió). 
 
President, Xavier Lluch Llopart: 
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Bon dia a tothom. Per començar el meu parlament, no vull més que reiterar les 
gràcies que el meu company Lluís ha donat a l’antic president, Francesc 
Olivella.  
Moltes gràcies per la tasca que has portat en aquest consell comarcal, en el teu 
ajuntament i per extensió a la societat. La tasca dels polítics és aquesta, 
aportar eines a la societat, és intentar que els nostres veïns i veïnes tinguin 
millor qualitat de vida i més eines per desenvolupar-se, que les empreses 
tinguin més facilitats per treballar i que en conjunt, la societat funcioni millor. 
Aquesta és la tasca que fem els polítics, polítics d’entitats petites com són 
ajuntaments, consell comarcal, amb paraules no tècniques, aquells polítics que 
no acostumem a sortir massa per la televisió sinó els que ens truquen a casa 
cada dos per tres perquè s’ha fet malbé alguna cosa o perquè el veí no té 
aigua o que hi ha una farola apagada. Vull donar un plus d’importància a 
aquest tipus de política ja que és aquesta la que fa funcionar la societat. 
Després tenim la d’alt nivell, la que fa tirar endavant el nostre país, tenen la 
seva importància i el meu respecte però crec que aquí ens toca trencar una 
llança a favor de gent com nosaltres, de gent que està cada dia al seu poble 
millorant la qualitat de vida dels nostres veïns i veïnes. Moltes gràcies a tots. 
 
Perdoneu perquè amb això dels nervis no he fet la salutació que es fa 
oficialment als presidents que han estat del consell comarcal, Lluís, Cisco, 
Raimon, alcaldes que esteu aquí que heu volgut compartir amb nosaltres, 
gràcies per ser-hi, consellers i conselleres moltíssimes gràcies i veïns i 
regidors, família i amics, gràcies per ser aquí. 
 
Seguint amb el que tenia ganes de dir en el moment que fos escollit president, 
si així era, un parell de coses: 
- Les presons són pels delinqüents, no pels polítics!. 
- Avui som 25 de novembre, dia internacional per a l’eliminació de la violència 

vers les dones, sembla mentida que encara avui hàgim d’estar reivindicant 
això i amb més força si cal ja que tots sabem el que va passar ahir a Vinaròs, 
un acte repugnant, només té aquesta paraula. Entre tots, hem de seguir 
treballant perquè s’elimini aquesta xacra de la societat. Avui 25, es 
commemora i espero que en poc temps no s’hagi de commemorar perquè no 
hi ha de ser aquests temes. És un tema indignant perquè estem vivint un 
judici a Navarra vers una noia que estava celebrant una festivitat, un altre acte 
repugnant. Fem tots el que puguem des de les nostres institucions i des de la 
societat i des de les famílies perquè això no es repeteixi mai més.  

 
Vull agrair també la confiança en vers els meus companys del partit del 
PDeCAT de Font-rubí. Fa una miqueta més de 10 anys que Font-rubí va donar-
me la confiança per presentar-me com a cap de llista com alcalde del meu 
municipi. Els hi agraeixo profundament ja que ser alcalde del teu municipi, és el 
millor que et pot passar i amb conseqüència també agrair profundament als 
veïns de Font-rubí ja que durant unes legislatures ens han estat votant al 
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nostre grup i a mi com alcalde. Sense que ells m’haguessin votat a mi, avui no 
estaria aquí, avui no m’haurien donat la força per ser conseller comarcal i per 
poder optar per la presidència del consell comarcal, gràcies als veïns.  
Al grup comarcal del partit demòcrata català, PDeCAT, gràcies companys, 
consellers/es, per confiar amb la meva persona per aquesta nova etapa i per 
aquesta nova tasca que em toca tirar endavant, gràcies per proposar-me. 
Als companys del grup socialistes, gràcies per la confiança i amb més ímpetus, 
si cal, perquè els meus companys del PDeCAT em coneixen una miqueta més i 
tot i això, amb vosaltres he trobat un suport inestimable i us ho agraeixo 
sincerament, especialment amb el Lluís Valls, compartint aquesta preparació, 
les Juntes de Govern com a vicepresidents els dos, he trobat una confiança i 
una complicitat que és digne d’agrair, gràcies Lluís. 
Gràcies a tots els consellers, potser no estarem d’acord amb tot però el que sí 
que us garanteixo i prometo és que intentarem estar d’acord i tirar endavant en 
bé dels nostres veïns, dels nostres co-ciutadans. Intentarem fer les coses, 
entre tots, el millor que sapiguem. Tots sabem que els projectes de país, de 
societat que tenim, moltes vegades són diferents, però això, no ens ha 
d’aportar a cap tipus de trencament, ni molt menys, democràticament ens 
podem entendre amb tothom, democràticament també sabem que hi ha uns 
resultats i això s’ha de respectar. La democràcia aquí l’entenem tots.  
També vull agrair, en aquest moment, al personal del consell comarcal, la gent 
que treballeu perquè uns quants estem aquí, començant pel Xavier, el 
secretari, a l’Antoni, l’interventor a l’Àlex de l’espai de Joventut, que m’ha hagut 
d’aguantar una temporadeta, a la Cristina, a la Carme, a la Meritxell, que ho feu 
tot molt fàcil i extensió d’agraïment a la resta de personal que treballa aquí al 
consell comarcal. A mi personalment i entenc que per prolongació a tothom, ho 
feu tot molt fàcil i aquest personal encapçalat per l’inestimable Francesc Rosell 
que, diria que no dorm perquè envia correus en hores que no toca, però és pel 
bé de la institució i pel bé del govern. Gràcies per tots vosaltres. 
Bé, arribat a aquest punt, voldria donar la paraula, si en voleu fer ús d’ella, als 
diferents grups polítics comarcals, que hi ha representats en aquest consell 
comarcal. 
 
Lluís Fernando Caldentey Querol, Partit Popular: 
Bon dia a tothom. Xavier Lluch, pertanys a un grup majoritari i suposa tota una 
continuïtat a una tasca feta que ha estat altament positiva i dirigida pel 
president que avui a cessat, senyor Olivella. T’he donat suport després de la 
renúncia del Francesc Olivella, feta voluntàriament, des d’aquí el meu gran 
sincer reconeixement. Per últim, desitjar-te la millor sort i destacar que en tot el 
que pugui ajudar-te pots comptar amb la meva persona i el meu partit. 
 
President, Xavier Lluch Llopart: 
Gràcies, conseller, gràcies des del cor i ho dic també des de la llunyania 
política que tenim però ho dic des del cor, des de la llunyania política nosaltres 
com a Ajuntament de Pontons i de Font-rubí hem fet tasques conjuntes, amb 
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gent gran i ens hem entès. Per tant, és una clara demostració de que el que 
hem de fer els polítics és treballar per la societat, buscar els punts que puguem 
tenir en comú i seguir treballant amb aquesta tasca positiva que ha portat el 
consell comarcal durant aquests últims anys. Intentaré ser mereixedor de la 
teva confiança i seguir amb aquesta tasca i inclús intentar-la millorar. Gràcies. 
 
Antoni Peñafiel, Candidatures de L’Entesa – ICV - EUiA- EPM- VeC- 
(ENTESA): 
Des de les candidatures d’Entesa volem felicitar al nou president per la seva 
elecció, tenint en compte en la data que estem sumar-nos al que ha comentat 
el president del 25 de novembre i recordar, no només, quan parlem de 
violència vers les dones, parlem d’assassinats, violacions sinó que parlem 
d’una violència que, en molts casos, s’expressa diàriament o amb temes que 
potser no són tant clars i tant visibles i que hi ha molta feina, que també aquest 
consell comarcal i que els diferents ajuntaments que en formen part hi ha de 
treballar. Dit això, des de les candidatures d’Entesa hem plantejat presentar 
una candidatura perquè entenem que el que es planteja en aquest canvi de 
presidència no és un canvi de les prioritats de l’equip de govern i tal com en el 
seu moment els hem dit, nosaltres no coincidim ni amb les prioritats ni amb 
determinats plantejaments ni amb la pròpia organització però creiem que és un 
tema que es podrà anar tractant amb els propers dies i properes setmanes amb 
els debats que hem de tenir i en qualsevol cas sí que voldríem demanar-li al 
nou president i al nou govern que es configuri, assumir el que hauria de 
suposar la presidència del consell comarcal. Entenem que aquesta és la 
voluntat però ser president del consell comarcal implica i hauria d’implicar un 
lideratge en el debat territorial de la comarca. Tenim molts temes oberts, ja 
sigui pla territorial, vegueria, organització sanitària, organització del transport 
públic, organització educativa que el consell comarcal pot fer un paper actiu 
d’activista i això és el que reivindiquem des del grup de les candidatures 
d’Entesa i això és el que esperem d’aquest nou relleu, per tant, discutirem amb 
les prioritats però esperem veure aquest rol de lideratge i confiem en que el 
Xavier Lluch ho pugui exercir. 
 
President, Xavier Lluch Llopart: 
Moltes gràcies. Té tota la raó conseller. Segurament hi haurà punts en què no 
estarem d’acord però sí que estarem d’acord amb aquest lideratge que em 
deies, evidentment amb l’àrea territorial, vegueria, àrea d’ensenyament, serveis 
socials... totes aquestes àrees que afectin a tota la comarca hem d’estar-hi 
davant nosaltres. Hi hem d’estar davant tenint en compte que és una comarca 
amb molts municipis petits i tenint en compte però posant en valor que hi ha 
una capital que és bastant més gran i penso que aquest lideratge, ens hem 
d’agafar de la mà de la capital i tirar-ho endavant conjuntament amb la capital 
de comarca que és Vilafranca i entre tots ens hem de posar d’acord, cadascú 
dins del seu encaix del puzle. Ens hem de posar d’acord i l’esforç hi serà 
perquè tot això, tiri endavant. 
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Anna Baqués, Candidatura d’Unitat Popular – Poble Actiu (CUP-PA): 
Bon dia a tothom. Des de la CUP, hem posat la bandera lila així doncs, agrair, 
per tant, la menció que s’ha fet per recordar el dia internacional contra la 
violència masclista i dir també com ja s’ha dit que la violència no només és els 
assassinats. Hi ha molts tipus de violència, en aquest Ple, en tenim una 
representació perquè les dones en són molta minoria i cada dia en som menys 
i això també és una lluita que hem de tirar endavant i recordar que el  dia 
internacional contra la violència masclista no és només avui sinó que és cada 
dia.  
Fet aquest recordatori, volem agrair la tasca a l’anterior president ja ho vam dir 
en l’anterior Ple quan va presentar la renúncia, sabem que és difícil trobar gent 
que es vulgui dedicar a la política institucional. També vam expressar i felicitar 
al nou president ja que també vam expressar que des de la CUP, no creiem 
amb la professionalització de la política i creiem que dedicar-se 
institucionalment a la política és una forma de fer política i per tant, agraïm el 
relleu, felicitar el nou president i que a partir d’ara puguem trobar punts en 
comú, objectius en comú per complir per seguir millorant aquesta entitat i fer-la 
més propera al poble. 
 
President, Xavier Lluch Llopart: 
Moltes gràcies. Podem dir que avui estem pràcticament d’acord amb tot i 
respecte a la professionalitat en la política, dir-vos que, per qui no ho sàpiga, 
que sóc pagès, ho tinc claríssim. El meu pas per la política és circumstancial i 
intentaré aportar a la societat el màxim que sàpiga, el màxim que pugui però 
tinc clar quina és la meva feina i m’encanta. 
 
Pol Pagès Pont, Candidatures d’ERC: 
Bon dia a tothom, conselleres, consellers, alcaldes, regidors, regidores, 
Francesc Olivella, tota la gent que ha vingut de Font-rubí i especialment a 
l’Il·lm. Sr. Alcalde de Font-rubí i President del Consell Comarcal, Sr. Xavier 
Lluch, moltes felicitats pel nou càrrec, per la nova posició. 
Estem convençuts que ens entendrem amb molts aspectes, estem convençuts 
que la bona feina, el llistó amunt que ha deixat el Francesc Olivella es podrà 
mantenir, en aquests propers anys, si hi ha diàleg, si ho podem parlar tot i si ho 
liderem des del consell comarcal. Abans de res, sumar-me des del grup 
d’Esquerra Republicana, les paraules que han anat dient la resta de grups que 
han parlat abans que nosaltres en relació a la diada reivindicativa d’avui. 
Parlant del dia d’avui, nosaltres avui hem votat en blanc. Avui, teníem moltes 
ganes de votar a favor del candidat que proposa la força més votada amb més 
alcaldes i regidors de la comarca, també és el grup comarcal que té més 
consellers i conselleres en aquest plenari. Tenim ganes de votar-hi a favor ja 
que el país viu moments molt tristos amb el president de la Generalitat i mig 
govern a l’exili i l’altre mig govern tancat injustament a la presó juntament amb 
els Jordi’s, que són els líders de les organitzacions civils, que amb els últims 
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anys han aconseguit mobilitzar més gent al carrer, no només a Catalunya sinó 
a Europa. 
El present, per tant, estar marcat per la indignació perquè un cop d’estat 
miserable ha comportat el segrest de la Generalitat per aquells que sempre han 
volgut destruir el país. 
Avui, nosaltres volíem votar a favor del candidat del PDeCAT perquè enteníem 
que era la millor resposta per aquest cop d’estat, que les institucions hi hagi els 
seus màxims representants, persones, a favor del país i dels valors que 
representa aquest moviment popular tant ampli que estem avançant cap a 
polítiques i horitzons polítics més lliures, més justos i més dignes. Volíem 
afiançar les institucions als candidats que planten cara al xantatge del 155 i que 
defensen la república i ho volíem posar molt fàcil, sense demanar res a canvi i 
per això, no entem que després del cop d’estat, de l’empresonament de mig 
govern i dels Jordi’s, de l’exili forçós del president de la Generalitat, Carles 
Puigdemont, del segrest de la Generalitat perquè la gent de Catalunya ja vam 
votar el 27 de setembre de 2015 quin govern volíem, precisament per tot això, 
no entem que revalideu un pacte amb el PSC, motiu pel qual, teniu els vots 
necessaris per ser president del consell comarcal. Aquest cop d’estat, ha estat 
possible, en bona part, per culpa del xec en blanc del PSOE a Rajoy. Sense 
aquesta infame complicitat amb el partit més corrupte d’Europa, avui no hi 
hauria mig govern a la presó i l’altre mig hauria hagut de marxar a l’exili. 
Sincerament, no entenem que després de la renúncia del president del consell 
comarcal ara es continuï governant amb el partit que amb la seva ajuda ha fet 
possible el cop d’estat, el partit no vol dir que després, els diferents consellers, 
alcaldes i regidors que formen part d’aquest grup comarcal, evidentment, 
tinguin posicions polítiques diverses però avui en dia, amb el president a l’exili i 
mig govern a la presó, doncs, és un detall, que si més no, esquerra republicana 
no hi pot donar suport. No podem donar suport a cap president que aspiri 
governar amb aquells que esperen que la unitat d’Espanya està per sobre de la 
voluntat del poble de Catalunya. No podem donar suport a ningú que vulgui 
governar amb aquells que considera que la democràcia, les institucions del 
país es poden denigrar per evitar la república. Per tot això, hem votat en blanc. 
Avui, Xavier Lluch, alcalde de Font Rubí, ha estat investit president del consell 
comarcal i li desitgem el millor perquè també voldrà dir que és el millor per la 
comarca. 
En aquest any i mig que resta de mandat, teniu, tenim reptes importantíssims 
com la implementació de la Vegueria, l’execució de les polítiques previstes en 
el Pla d’Acció Comarcal amb moltes polítiques encara per aplicar-se en les 
quals els consellers i conselleres d’esquerra republicana, que hem fet sempre, 
al llarg d’aquest mandat, farem política de mà estesa per avançar a favor de la 
gent de l’Alt Penedès i els seus municipis. Al nou president, Xavi, sort i molts 
encerts. Espero que sigui un mandat de molts èxits. 
 
President, Xavier Lluch Llopart: 
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Moltes gràcies Pol, en referència al que has comentat del govern a la presó, ja 
ho he dit abans, el govern a l’exili ja vam tenir l’oportunitat, si em permets que 
et tutegi, tant tu com jo, anar a visitar un govern a l’exili, estem tant 
sensibilitzats en aquest tema com vosaltres.  
Respecte al vostre vot, el respecto, és lliure però posar en qüestió el pacte que 
hi ha en aquest consell comarcal és traspassar un graó, que crec, que avui no 
és el millor dia ja que avui, el que fem és canvi de president però no em fa res 
entomar-ho i respondre-ho. Aquí hi ha un pacte de govern amb els companys 
del patit socialista que es va fer a l’inici de legislatura i a casa meva, els pactes 
es trenquen quan no es compleixen, quan una de les parts el trenca.  Aquest 
pacte del consell comarcal, les parts l’estan complint, tant nosaltres, el grup 
PDeCAT com el grup socialista. No veig el motiu, quan el pacte les dues parts 
el compleixen, per trencar-lo. 
També val a dir, que una de les afirmacions que has dit, no me la crec, 
persones a favor del país en el meu govern, totes, persones del meu govern 
estan a favor del país, totes, no en tinguis cap mena de dubte. 
També diré, que estaria bé, que el vostre grup que es troba tant entusiasmat 
amb aquest trencament m’imagino que ho deu haver fet a tot arreu això, a tot 
Catalunya, m’imagino que ja està trencat a tot arreu i sinó, entenc que no està 
prou, diguem-ne que no té uns fonaments prou clars com per demanar amb 
aquesta vehemència quan em sembla, que puc estar ben informat, que alguns 
ajuntaments i consell comarcal que el grup d’esquerra republicana governa 
conjuntament amb el grup socialista i també entenc aquests governs, pel que 
deia jo abans perquè els governs dels consells comarcals venen d’unes 
eleccions municipals d’uns pactes que si no s’han trencat i dir-te que no tindria 
cap inconvenient en treballar amb vosaltres, amb el grup d’esquerra, penso que 
podríem entendre’ns perfectament però el PDeCAT és un grup seriós, tenim un 
pacte fet, un pacte que estan complint les dues parts i que seguirem mantenint 
mentre les dues parts compleixin amb les seves obligacions. 
A nivell de país ens trobarem, ens trobareu tal com ens hem anat trobant en 
aquesta legislatura i com ens seguirem trobant per tal que Catalunya recuperi 
el seu govern democràtic, perquè fem fora el 155, perquè a la Generalitat no hi 
hagi un govern on el mani algú des de Madrid, ens trobarem, en cada Ple 
d’aquest consell, en aquests aspectes ens hem trobat i hem anat junts o sigui 
que penso que aquí no es trenca res sinó que és la continuïtat de la tasca que 
ha fet l’anterior president i reitero que avui és un ple per escollir president.  
De totes formes gràcies pels desitjos de sort, que crec perquè ens coneixem, 
que són totalment seriosos i que les ganes de que em vagi bé són vingudes 
des de dins i us puc oferir tota la meva col·laboració que estigui a la meva mà. 
 
Francisco Romero, Partit dels Socialistes de Catalunya – Coalició de Progrés 
(PSC-CP): 
Bon dia a tothom, saludar a tothom que ens acompanya i ens està seguint i 
felicitar al nou president, Xavier Lluch, també desitjar molta sort i encert en 
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aquesta nova etapa com també novament, agrair la tasca feta pel president 
sortint, Francesc Olivella. 
Començar per dir que el grup comarcal socialista, no hem presentat 
candidatura en motiu de l’acord de govern que hi ha en aquest mandat. Un 
acord de govern que vam fer la primera i la segona força respectivament amb 
més suport a l’Alt Penedès, com també, en la seva capital de comarca, 
Vilafranca. Doncs, la primera i segona força van decidir sumar i fer un acord de 
govern obert a tots els grups comarcals però si amb la voluntat de fer un 
govern sòlid, fet amb partits diferents, això se’ns dubte, però amb una 
complicitat i lleialtat necessària per fer i estem molt contents del primer 
missatge que has donat de posar en valor el municipalisme. Fet per donar 
recolzament al municipalisme per d’alguna manera, posar en valor la tasca que 
es fa en tots els municipis de l’Alt Penedès. Una tasca, que encara, en aquests 
moments, de crisi amb molts dels paràmetres econòmics que gestionen 
aquests paràmetres de crisi que necessita d’aquesta administració local més 
propera de suport al consell comarcal que és un espai de concertació i de 
diàleg i d’acord. En aquest sentit, els primers missatges que has donat, els 
compartim totalment a favor del municipalisme. Faig un breu incís, avui no és el 
dia però un municipalisme que al final quan es posa sobre la taula, els 
projectes i serveis que es posen sobre la taula dels diferents ajuntaments, hi ha 
acords de diferents forces municipals i quan es feia referència a aquesta 
posició de trencament d’acords, nosaltres respectem tots els acords municipals 
que hi ha, tots els acords entre el PSC i esquerra republicana, només cal dir 
que una de les administracions que té un pressupost més important del país, 
que és l’Àrea Metropolitana de Barcelona, amb més de dos mil milions d’euros 
amb una majoria executiva del PSC, té un acord, clarament, amb esquerra 
republicana. Vull dir, molts acords i ho respectem, no som ningú nosaltres per 
dir què ha de fer a la seva administració local d’una manera autònoma però ho 
tornem a dir, estem davant d’un consell comarcal que té un acord entre la 
primera i la segona força política, un acord on la majoria dels temes, fins ara, i 
desitgem que sigui així en aquesta etapa, més dels dos terços dels acords del 
govern que es porten aquí, tenen el suport, com a mínim, d’un grup de 
l’oposició. Per tant, això, és un indicador clar de voluntat de diàleg i acord per 
part del govern del PDeCAT i del Partit dels Socialistes de Catalunya. 
Per suposat, amb aquest realitat municipal, no és aliena a la realitat del país. 
Clarament del PSC no hi ha ningú que estigui a favor del 155 ni tampoc el va 
votar ningú ja que l’únic representant del PSC que és l’expresident Montilla, no 
ho va fer. Una altra cosa, el PSC no és el PSOE, el PSC no va votar a favor del 
Rajoy, el PSC té en el seu conjunt la clara voluntat que surtin de la presó 
perquè al final, aquesta presó preventiva ningú l’ha entès com tampoc la seva 
contradicció, les tesis del tribunal suprem i altres tesis que des de Brussel·les 
també estem veient. En tot cas, això no treu una cosa de l’altre i tornem a 
posar la prioritat amb el que és el consell comarcal. El consell comarcal té un 
acord de govern on bàsicament té dos grans blocs. Un primer bloc és el suport 
a tots els serveis que es faran en aquesta casa i per això, agrair tot el treball 
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que fan els professionals del consell comarcal que acompanya les decisions 
polítiques i que fa possible que el consell comarcal pugui acompanyar tota la 
realitat municipal de l’Alt Penedès. Després hi ha tota la realitat de projectes 
que necessiten de grans acords i aquí s’està tornant a convidar i de fet ho fem 
en el dia a dia doncs a la resta de grups comarcals ja que els grans acords són 
els que fan els treballs més de planificació tinguin aquest suport i ambició de 
mig i llarg termini per seguir treballant dia a dia incansablement perquè l’Alt 
Penedès doni servei a tota la realitat municipal de l’Alt Penedès i amb això 
estem segurs amb el lideratge del nou president ho podrem aconseguir i 
podrem seguir avançant amb l’acord de govern obert a tothom i amb el suport i 
també de totes les entitats, la realitat civil de l’Alt Penedès per fer d’aquesta 
comarca de les primeres en sortir de la crisi amb força i assegurant cohesió 
social, projectes que donin noves oportunitats a la gent d’aquest Penedès que 
ens estimem molt i que és la nostra realitat vital. 
Moltes gràcies, molta sort i molt d’encert en aquesta etapa. 
 
President, Xavier Lluch Llopart:  
Moltes gràcies. Estic d’acord amb vostè amb molts temes. Principalment i per 
no allargar-me massa, amb el tema del municipalisme. Tots sabem que vinc 
d’un municipi petit i els municipis petits necessitem d’un consell comarcal fort, 
d’un consell que ens faci de paraigües amb molts serveis que nosaltres no 
podem donar i d’un reequilibri territorial que entre tots ho hem de fer i hem de 
ser-hi, és allò que deia abans, del puzle, Vilafranca i Sant Sadurní són més 
grans, tenim un eix a la nacional, tenim molts inputs per tota la comarca i el que 
hem de fer és que el consell comarcal pugui enllaçar tots aquests municipis 
amb un objectiu comú, serveis, cohesió social, recuperació econòmica... 
Aquests són els pilars fonamentals que hem de tirar endavant a partir d’ara. 
Gràcies! 
 
Raimon Gusi, Partit Demòcrata (PDeCAT): 
Si ara agafem la carretera de les Cabanyes, arribarem a Font-rubí, doncs bé, 
aquest és el camí. Necessitem un camí, una carretera, un camí clar i segur. 
Sobretot pel que s’ha dit davant la situació general, difícil i complicada de 
Catalunya però també perquè es vagi consolidant la bona gestió al consell 
comarcal. 
El Xavier Lluch és un home de seny, de sentit comú i de diàleg. És un alcalde 
sentat i un bon suport dels seus regidors, per tant, ell pot comptar amb aquests 
suports i sobretot amb tot el suport del consell, de tot l’equip de govern i del 
grup demòcrata que estarà sempre al seu servei pel que necessiti. Segur que 
tindrem una molt bona etapa d’aquesta legislatura. Per tant, res més, molts 
èxits president i moltes gràcies per assumir aquesta responsabilitat. 
 
President, Xavier Lluch Llopart:  
Gràcies Raimon i li dono més importància a les teves paraules venint d’algú 
que ja ha estat president del consell comarcal, que sap quin pa s’hi dóna i, 
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aquest matí he revisat el cd que es va fer dels 25 anys de consell comarcal, per 
posar-me una mica en situació i quan veus els que heu estat presidents, la 
visió que en teniu quan sortiu, és molt maco, reps uns inputs de seriositat, de 
gent que ha treballat pel territori, de gent que ha fet comarca i les paraules 
dites pel Raimon, m’emocionen una miqueta. 
Per acabar la tasca d’avui, vull fer un resum de la tasca que es fa al consell 
comarcal. Hem parlat de política però ara vull parlar de serveis, vull parlar de 
feina, no vull parlar de la gent de fora el carrer, vull parlar del que nosaltres 
podem donar i del que la població espera de nosaltres. 
El consell comarcal està dividit en diferents àrees. Una àrea important és la de 
Territori i Sostenibilitat. Actualment s’està tirant endavant un projecte important, 
el del Sender de la Via Augusta, un projecte que farà un caminet de passeig pel 
que era antigament la via augusta. També hi ha un projecte d’àmbit de creació 
conjunta de servei de transport públic, un gestor energètic comarcal, pla de 
suport i assistència comarcal de protecció civil, cooperem tècnicament amb els 
diferents ajuntaments de la comarca que ens ho demanen a nivell d’arquitectes 
i enginyers. 
Una àrea bàsica dins el consell comarcal, és l’Àrea d’Atenció a les Persones, hi 
ha serveis socials repartits per tota la comarca, hi ha un programa que té una 
gran importància, el programa d’envelliment actiu, mitjançant el Consell de la 
Gent Gran de l’Alt Penedès, els hem de cuidar i a vegades la societat no en 
sap prou, la gent gran és la que en sap més i sembla que la societat que vivim 
creiem que la joventut és un valor de força però la gent gran és un valor 
d’experiència. Un altre tema és la diagnosi de la salut mental a l’Alt Penedès 
que es presentarà al llarg del primer trimestre 2018 amb tots els agents de la 
comarca. 
En l’Àrea d’Economia i Hisenda, durant els dos darrers anys, ha estat 
reconegut com la millor puntuació en la transparència, accés a la informació i 
bon govern. El 2018 ens proposem realitzar tasques d’assessorament als 
municipis, a entitats de la comarca en matèria de gestió documental i d’arxiu i 
facilitar i transferir la documentació a l’arxiu històric. A les administracions, ens 
ve la gestió documental informatitzada i això comporta moltes complicacions i 
el consell comarcal, vol servir d’ajuda a tots aquests municipis que necessitin 
un cop de mà en aquest tema, no cal dir Oficina del Consum, Oficina d’Atenció 
Ciutadana. 
En l’Àrea dels Plans Transversals, estem gestionant els menjadors escolars, 
tramitant beques de menjador. Aquest any s’han donat més de 1.500 beques 
de menjador escolar, són moltes beques i és molt positiu pel consell però 
també vol dir que encara hi ha molta gent a la societat que està patint i s’ha de 
mirar des dels dos costats. 
S’ha fet un Pla Territorial Educatiu i s’està potenciant una eina i n’estem 
orgullosos, per això vull felicitar al Jordi Bosch, que és qui en l’anterior 
legislatura va fer pujar com l’escuma i és l’Escola de Música Penedès. Hi ha 
uns 320 alumnes en tot el Penedès. En els municipis petits no es pot tenir una 
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escola de música pròpia i hem aconseguit que a través de l’escola de música 
del consell comarcal, molts municipis, puguem donar aquest servei. 
Es dóna suport a activitats comarcals, s’ha desplegat l’Oficina Jove. A nivell 
d’habitatge estem en un programa de microcrèdits per facilitar l’habitatge i 
perdre el risc d’habitatge habitual, un altre tema importantíssim i si no recordo 
malament estem nomenats a un premi internacional de l’Unicef que es dóna a 
Dubai. És un programa de microcrèdits per gent que per qualsevol motiu queda 
exclosa de la societat i tenen problemes amb l’habitatge i no poden accedir-hi i 
nosaltres els hi fem de pont fins que puguin aconseguir una ajuda social. 
Tot això, ho dic perquè ens adonem de què fa el consell, perquè ho fa i a qui 
ajuda. 
En l’Àrea de Promoció Econòmica i Comarcal, hi ha un programa de garantia 
juvenil en el qual, els joves, inicien formant-se i finalitzen, si tot va bé, amb 
feina. També tenim un programa de Promoció dels polígons industrials de l’Alt 
Penedès que mitjançant una eina, a través d’una pàgina web, el que hem fet és 
ordenar els polígons de la comarca, ordenar-los per serveis, per densitat, etc. 
on qualsevol empresa que vulgui apostar per la nostra comarca per posar la 
seva empresa ho tingui amb un clic en una pàgina web.  
Dins d’aquesta àrea també hi ha els Productes de la Terra on s’enllaça amb el 
que diem ara, quilòmetre zero, amb unes 160 empreses que comercialitzen els 
seus productes a través de restaurants, mercats i que això ens dóna 
competitivitat i visibilitat a la comarca, ens uneix. Tenim el Penedès Tasta’l amb 
el suport del Gremi Comarcal d’Hosteleria i de Turisme de l’Alt Penedès, 
Associació de Productors i Artesans Agroalimentaris. 
Tot això són tasques que es fan, amb els polítics però també amb els 
treballadors de la casa que fan el que cal perquè tot això, tiri endavant. 
Per últim, he deixat la cirereta que és el Consorci de Promoció Turística del 
Penedès, presidit pel senyor Sergi Vallès el qual felicito per la seva tasca. El 
Consorci de Promoció Turística avarca tot, si això funciona funcionen tots els 
àmbits perquè si algú ve a veure’ns a Font-rubí en un allotjament rural, se’n va 
a dinar a Pacs i compra productes a Vilafranca i fa nit a Vilafranca. El consorci 
ho engloba tot i actualment està tenint una potencialitat molt important, té varis 
projectes com el de les autocaravanes, el miravinyes, el Penedès360. És una 
eina que penja del consell comarcal i que té una importància cabdal i com que 
té una gran importància, per això, una de les primeres coses que faré serà 
nomenar president del consorci i vicepresident del consell comarcal per donar-li 
la importància que jo crec que té. 
Per acabar, vull remarcar la funció social que té el consell i la funció de cohesió 
de comarca. Nosaltres estem per donar un servei públic a la comarca. Com a 
president estic a disposició dels alcaldes, pel que pugueu necessitar amb el 
conjunt del govern a darrera i amb el conjunt de tots els consellers. Els alcaldes 
que necessiteu no dubteu en trucar, per qualsevol servei, sobretot els 
ajuntaments petits que costa de donar. Les comarques han donat un sentit de 
pertinença al territori ja que quan marxo fora dic que sóc de Font-rubí, sinó 
saben on és els hi dic del Penedès i en última instància, a prop de Barcelona. 
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Aquest sentit de pertinença comarcal ens el dóna la comarca, la Diputació de 
Barcelona fa una gran feina i n’estem agraïts però no dóna aquest sentit de 
pertinença al territori, ningú diria que és de la província de Barcelona i en canvi 
la comarca sí i va ser un gran encert des de la Generalitat, potenciar les 
comarques perquè és un lloc de recolzament que tenim als municipis per sobre 
de la nostra línia territorial municipal. 
Dir-vos que, estratègicament, la comarca de l’Alt Penedès s’ha de situar dins 
de la Vegueria, hi hem de ser tots i ens hem de situar en potencialitat dins de la 
Vegueria. Hem de ser conscients que la comarca de l’Alt Penedès està al mig 
de dos pols molt importants, Barcelona i Tarragona i nosaltres estem al mig, 
tenim moltes vies de comunicació que ens traspassen i hem de vigilar de ser 
competitius i que no ens trinxin la comarca però a més a més, no posar 
barreres i que econòmicament no puguem funcionar. 
Un últim agraïment, a la família, Zenaida, Farners, al Jofre i a l’Otger, gràcies 
pel suport. 
Per acabar, agrair a la meva mare, als meus pares, germans i a tots. Vull 
acabar fent un crit. Abans ho hem fet contra la violència de gènere i ara ho vull 
fer sobre la violència en general ja que fa pocs mesos, a Barcelona hi va haver 
un atemptat terrorista yihadista, que no tenim oblidat. Ahir hi va haver una 
atemptat a Egipte amb més de 200 morts i la societat ha de treballar perquè 
això no passi, treballar-hi tots sense tabús, intentant entendre cada societat, 
cada persona, com és i quines inquietuds té. Només aixecar una llança en 
contra de la violència de tot tipus però sobretot en contra d’uns atemptats 
terroristes que no tenen cap sentit, no hi ha cap mort que expliqui una 
barbaritat com la que es va viure a Barcelona, com es va viure a Egipte o com 
es viu en diferents parts del món.  
 
Moltíssimes gràcies, molt agraït de ser el vostre president i que sapigueu que 
sóc el vostre president per tot, per quan les coses vagin bé, per quan em 
necessiteu i per quan no vagin tant bé, gràcies a tots per ser aquí i aixeco la 
sessió. 
 
I sense més assumptes a tractar, el president aixeca la sessió quan són les 
13.25 hores, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 

El secretari El president  
 
 
 
 
 

Xavier Rodado i Honorato Xavier Lluch Llopart 
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DILIGÈNCIA.- Faig constar, d’acord amb el preceptuat a l’art. 199.1.3 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
que l’acta transcrita comprèn 18 pàgines relacionades amb els números de la 
488 a la 505. 
 
Vilafranca del Penedès, 18 de desembre de 2017 
 
 
 
El Secretari 
Xavier Rodado Honorato 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


